

Date: 07/12/2017

Ref: DMCA/MTM/004/2017

تعميم بخصوص الضوضاء والسرعات غير الآمنة للدراجات المائية وقوارب النزهة في الممر الشرقي لنخلة جميرا
Circular # 004 / Noise Pollution and Unsafe Speed by Jet Skies and Pleasure Boats in the East Passage of Palm Jumeirah

Noise Pollution and Unsafe Speed by Jet Skies and Pleasure Boats in the East Passage of Palm Jumeirah

It has been reported that some vessels especially Jet Skies and Pleasure boats are passing through the Palm Jumeirah East passage with Unsafe Speed and creating Noise Pollution.

This is to advice all the stations to keep all kinds of Noise level i.e. Loud Music, Engines sounds, etc. to the minimum and manoeuvre with safe Speed of not more than 5 Knots in the East of Palm Jumeirah Passage.

Violator will be penalized and all are advised to notify Dubai Maritime City Authority (DMCA) Tel: 04-3455545 / 056-6824343 if any similar case occurs.

Owners, Agent, Charters, Marinas, Yacht club and Recreational Sailing Organisations shall ensure that the contents of this Circular are made known to the masters or persons in charge of their vessels.

الضوضاء والسرعات غير الآمنة للدراجات المائية وقوارب النزهة في الممر الشرقي لنخلة جميرا

تمت ملاحظة بعض الوسائل البحرية وبالأخص الدراجات المائية وقوارب النزهة تمر في الممر الشرقي لنخلة جميرا بسرعات غير آمنة محدثة ضوضاء.

هذا لإعلام كافة المحطات بضرورة الحفاظ على مصادر الضوضاء (الموسيقى الصاخبة، صوت المحركات.. إلخ) عند أدنى مستوياتها والمناورة بالسرعة الآمنة التي لا تزيد عن (5) عقدة في الممر الشرقي لنخلة جميرا.

سيتم تحرير الغرامات المناسبة بحق المخالفين، ننصح الجميع بإبلاغ سلطة مدينة دبي الملاحية على الهاتف: / 04 - 3455545 - 056 6824343 في حال حدوث مثل هذه المخالفات.

على مالكي السفن، الوكلاء، المستأجرين، المراسي، نوادي اليخوت والقوارب الترفيهية والشراعية الإلتزام بإبلاغ ربانة الوسائل البحرية أو الأشخاص المسؤولين على متنها بتطبيق محتويات هذا الإنذار.

خميس ولد غميل
402

مدير إدارة حركة المرور البحرية
سلطة مدينة دبي الملاحية



Noise Pollution and Unsafe Speed by Jet Skies and Pleasure Boats in the East Passage of Palm Jumeirah

- Noise level shall be kept to the minimum
and shall manoeuvre with
- Speed shall not exceed more than 5 Knots
with no Wake

